

ПРОГРАММА

29–30 октября
2020 г.

Международная
научно-практическая конференция

**«АКТУАЛЬНЫЕ ВОПРОСЫ ИЗУЧЕНИЯ
ИСТОРИИ, МЕЖДУНАРОДНЫХ ОТНОШЕНИЙ
И КУЛЬТУР СТРАН ВОСТОКА»**

**НОВОСИБИРСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ УНИВЕРСИТЕТ
ГУМАНИТАРНЫЙ ИНСТИТУТ
КАФЕДРА ВОСТОКОВЕДЕНИЯ
НОКЦ "ИНСТИТУТ КОНФУЦИЯ"
НОЦ «НАСЛЕДИЕ»**

**NOVOSIBIRSK STATE UNIVERSITY
INSTITUTE FOR THE HUMANITIES
DEPARTMENT OF ORIENTAL STUDIES
CONFUCIUS INSTITUTE OF NSU
RESEARCH AND EDUCATIONAL CENTER “HERITAGE”**

II Международный научный форум «Наследие»
Международная научно-практическая конференция

II International academic forum “Heritage”
International scientific conference

**АКТУАЛЬНЫЕ ВОПРОСЫ ИЗУЧЕНИЯ ИСТОРИИ,
МЕЖДУНАРОДНЫХ ОТНОШЕНИЙ И КУЛЬТУР СТРАН
ВОСТОКА**

**CURRENT ISSUES IN THE STUDY OF HISTORY, FOREIGN
RELATIONS AND CULTURE OF ASIAN COUNTRIES**

ПРОГРАММА / PROGRAM

N* Новосибирский
государственный
университет
***НАСТОЯЩАЯ НАУКА**



29–30 октября 2020 г. / October 29–30, 2019

**ПРОГРАММА РАБОТЫ КОНФЕРЕНЦИИ
CONFERENCE PROGRAM**

Четверг, 29 октября / Thursday, October 29

Аудитория 2212 / Classroom 2212

**ОТКРЫТИЕ КОНФЕРЕНЦИИ И ПЛЕНАРНОЕ ЗАСЕДАНИЕ /
OPENING REMARKS AND PLENARY SESSION**

**14.00–14.30 (по Новосибирскому времени / Novosibirsk local time,
+7 GMT)**

Выступления / Speeches:

- **Войтишек Елена Эдмундовна**, д-р ист. наук, профессор, зав. кафедрой востоковедения, руководитель направления «Востоковедение» ГИ НГУ, Новосибирск, Россия
Elena E. Voytishek, professor, head of the Department of Oriental Studies of the Institute for the Humanities NSU, Novosibirsk, Russia
- **Зуев Андрей Сергеевич**, д-р ист. наук, профессор, зав. кафедрой отечественной истории, директор ГИ НГУ, Новосибирск, Россия
Andrey S. Zuev, doctor of sciences in history, professor, head of the Section of National History of the Institute for the Humanities NSU, Novosibirsk, Russia
- **Траппл Ричард**, PhD, профессор Венского университета, директор Института Конфуция, Вена, Австрия
Richard Trappl, PhD, professor, University of Vienna, director of the Confucius institute In Vienna, Austria
- **Цереннадмид Сухтулга**, PhD, профессор Монгольского государственного аграрного университета, Улан-Батор, Монголия
Sukhtulga Tserennadmid, PhD, professor, Mongolian University of Life Sciences, Ulaanbaatar, Mongolia
- **Филиппов Сергей Иванович**, канд. философ. наук, доцент кафедры романо-германской филологии, заместитель директора ГИ НГУ по общим вопросам, Новосибирск, Россия
Philippov Sergey I., candidate of sciences in philosophy, assistant professor of the Section of Romano-Germanic Philology, deputy director general of the Institute for the Humanities NSU, Novosibirsk, Russia

ЗАСЕДАНИЯ ПО СЕКЦИЯМ / BREAKOUT SECTIONS

**14.30–18.05 (по Новосибирскому времени / Novosibirsk local time,
+7 GMT)**

Регламент работы: доклад – **15 минут**, обсуждение – **3 минуты**.

Time limits: presentation – **15 minutes**, discussion – **3 minutes**.

Секция докладов на английском языке / Section in English

Модератор – **Варенов Андрей Васильевич**, канд. ист. наук, доцент кафедры востоковедения ГИ НГУ

Moderator – **Andrey V. Varenov**, candidate of sciences in history, assistant professor of the Department of Oriental Studies of the Institute for the Humanities NSU

Секция «Лингвистика, филология и преподавание восточных языков» / Section “Linguistics, Philology and Teaching of the Languages of Asian countries”

Модератор – **Фролова Евгения Львовна**, канд. ист. наук, доцент кафедры востоковедения ГИ НГУ

Moderator – **Evgenia L. Frolova**, candidate of sciences in history, assistant professor of the Department of Oriental Studies of the Institute for the Humanities NSU

Пятница, 30 октября / Friday, October 30

ЗАСЕДАНИЯ ПО СЕКЦИЯМ / BREAKOUT SECTIONS

12.30–17.20 (по Новосибирскому времени / Novosibirsk local time, +7 GMT)

Секция «Культура, история и международные отношения стран Ближнего и Среднего Востока» / Section “Culture, history and international relations of Near and Middle Eastern countries”

Модератор – **Шмакова Анна Сергеевна**, кандидат ист. наук, доцент кафедры востоковедения ГИ НГУ

Moderator – **Anna S. Shmakova**, candidate of sciences in history, assistant professor of the Department of Oriental Studies of the Institute for the Humanities NSU

Секция «Культура, история и международные отношения стран Дальнего Востока» / Section “Culture, history and international relations of the Far Eastern countries”

Модератор – **Войтишек Елена Эдмундовна**, д-р ист. наук, профессор, зав. кафедрой востоковедения, руководитель направления «Востоковедение» ГИ НГУ, Новосибирск

Moderator – **Elena E. Voytishek**, doctor of sciences in history, professor, head of the Department of Oriental Studies of the Institute for the Humanities NSU, Novosibirsk

ЗАКРЫТИЕ КОНФЕРЕНЦИИ / CLOSING REMARKS

СЕКЦИЯ ДОКЛАДОВ НА АНГЛИЙСКОМ ЯЗЫКЕ
SECTION IN ENGLISH

Четверг, 29 октября / Thursday, October 29

Секция пройдет в дистанционном формате / Online-only

**14.30–18.00 (по Новосибирскому времени / Novosibirsk local time,
+7 GMT)**

Модератор – канд. ист. наук, доцент А. В. Варенов

Moderator – candidate of sciences in history, assistant professor

A. V. Varenov

14.30 Elena Kolesova (*Massey University, New Zealand*), **Mutsumi Kanazawa** (*Independent researcher, Japan*). Ambivalence of Empowerment: Stories of the Japanese War Brides in New Zealand.

14.48 Oka Hiroki (*Center for Northeast Asian Studies, Tohoku University, Japan*). Manchu Qing's "Tributary System" in Inner Asian Context.

15.06 Yuanyuan Teng (*Center for Northeast Asian Studies, Tohoku University, Japan*). Factors in the Upward and Downward Social Integration of Land-Lost Farmers in China: Evidence from Nanchang's Honggutan New District.

15.24 Isogai Masumi (*Center of Northeast Asian Studies, Tohoku University, Japan*), **Farkhshatov Marsil Nurullovich** (*Ufa Federal Research Center of the RAS, Russia*). Memoirs by Volga-Ural 'Ulamā' in the Early Soviet Period.

15.42 Abror Juraev (*Bukhara State University, Uzbekistan*). Tendencies in Internationalization of Higher Education in Central Asian Countries.

15.42–16.15 – кофе-брейк / coffee break

16.15 Oyungerel Dashdorj (*National University of Mongolia, Mongolia*), **Zolzaya Munkhtseren** (*Institute of Philosophy, Mongolian Academy of Science, Mongolia*), **Bayarchimeg Chuluudai** (*Mongolian University of Life Sciences, Mongolia*). Some Issues to Mongolian Wildlife Conservation.

16.33 Ute Wallenböck (*Masaryk University Brno, Czech Republic; Palacky University Olomouc, Czech Republic*), **Shurentana Borjigin** (*University of Inner Mongolia, China*). Mongolia's Relations with China

during the Post-Cold War Era: an Analysis from the Perspective of Social Cognition.

16.51 Lee Hanyong (*Jeongok Prehistory Museum, Republic of Korea*). Immersive Content. New Approach of Jeongok Prehistory Museum.

17.19 Alfred Gerstl (*Palacky University Olomouc, Czech Republic*). How to Respond to China's Rise? The Hedging Strategies of the Middle Powers Malaysia and the Philippines towards China.

17.37 Andrey V. Varenov (*NSU, Russia*). Siberian and Central Asian Turkic-Time Personages in the Three-horned Headdresses and Petroglyphs of the Wujiachuan Rock-Art Site.

17.55–18.00 – подведение итогов работы секции / closing remarks

**СЕКЦИЯ ЛИНГВИСТИКА, ФИЛОЛОГИЯ И ПРЕПОДАВАНИЕ
ВОСТОЧНЫХ ЯЗЫКОВ**

SECTION

**LINGUISTICS, PHILOLOGY AND TEACHING OF THE
LANGUAGES OF ASIAN COUNTRIES**

Четверг, 29 октября / Thursday, October 29

Аудитория 2212 / Classroom 2212

**14.30–18.05 (по Новосибирскому времени / Novosibirsk local time,
+7 GMT)**

Модератор – канд. ист. наук, доцент Е. Л. Фролова

**Moderator – candidate of sciences in history, assistant professor
E. L. Frolova**

14.30 Кутафьева Наталия Витальевна (*НГУ, Новосибирск*). Зооморфная метафора в оппозиции «свой-чужой» в японском языке.

Kutafeva Natalia V. (*NSU, Novosibirsk*). Zoomorphic Metaphor in the Opposition 'Inside' – 'Outside' in the Japanese Language.

14.48 Яо Сун (*НГУ, Новосибирск*). Сопоставление лингвокультурологических концептов «скромность» и 谦 «Цзянь» в русском и китайском языках.

Yao Song (*NSU, Novosibirsk*). Comparison of Linguocultural Concepts "Modesty" and 谦 "Jiang" in Russian and Chinese Languages.

15.06 Берникова Ольга Александровна (*СПбГУ, Санкт-Петербург*). Методологические основы преподавания грамматики арабского языка на примерах из Корана.

Bernikova Olga A. (*SPbU, Saint Petersburg*). Methodological Framework of Teaching Grammar of the Arabic Language Using Quotes from the Koran.

15.24 Борисова Анастасия Сергеевна (*ИСАА МГУ, Москва*). Творчество Такахаси Синкити в контексте японского дзэн-буддизма.

Borisova Anna S. (*IAAS MSU, Moscow*). Works of Takahashi Shinkichi in the Context of Japanese Zen Buddhism.

15.42 Фролова Евгения Львовна (*НГУ, Новосибирск*). Японские гадательные практики в обряде имянаречения.

Frolova Evgenia L. (*NSU, Novosibirsk*). Japanese Divinatory Practices in the Ritual of Naming.

16.00 Симонова Елена Владимировна (*НГУ, Новосибирск*). Языковые средства современной массовой литературы Японии («Кот отправляется в путешествие» Сигэмацу Киёси).

Simonova Elena V. (*NSU, Novosibirsk*). Expressive Means of Modern Japanese Paraliterature (“The Cat Goes on a Journey” by Shigematsu Kiyoshi).

16.00–16.30 – кофе-брейк / coffee break

16.30 Малинина Елизавета Евгеньевна (*НГУ, Новосибирск*). Поэтика времени в драме традиционного театра Но (мотив вечного возвращения).

Malinina Elizaveta E. (*NSU, Novosibirsk*). The Poetics of Time in the Drama of the Traditional Noh Theater (the Motive of the Eternal Return).

16.48 Шутова Мария Андреевна (*НГУ, Новосибирск*). Роль книжных торговцев *чеккхве* в распространении литературы в эпоху Чосон.

Shutova Maria V. (*NSU, Novosibirsk*). The Role of *Chaekkwae* Booksellers in the Distribution of Literature during the Joseon Era.

17.06 Зинченко Алина Витальевна (*НГУ, Новосибирск*). «Семь ритуалов» в системе японского чайного действа.

Zinchenko Alina V. (*NSU, Novosibirsk*). “Seven rituals” in the system of Japanese tea ceremony.

17.24 Сторожук Александр Георгиевич (*СПбГУ, Санкт-Петербург*). Стиль новелл Ляо Чжяя: проблемы перевода.

Storozhuk Aleksandr G. (*SPbU, Saint Petersburg*). Literary Style of Liao Zhai Zhiyi: Issues of Translation.

17.42 Круглов Владислав Владиславович (*МГИМО МИД России, Москва*). Мавандуйская версия «Сицы чжуань» и ее структурные особенности.

Kruglov Vladislav V. (*MGOMO University, Moscow*). Mawandui Manuscript of the “Xici Zhuan” and Its Structural Features.

18.00–18.05 – подведение итогов работы секции / closing remarks

**СЕКЦИЯ КУЛЬТУРА, ИСТОРИЯ И МЕЖДУНАРОДНЫЕ
ОТНОШЕНИЯ СТРАН БЛИЖНЕГО И СРЕДНЕГО ВОСТОКА
SECTION
CULTURE, HISTORY AND INTERNATIONAL RELATIONS OF
NEAR AND MIDDLE EASTERN COUNTRIES**

Пятница, 30 октября / Friday, October 30

Секция пройдет в дистанционном формате / Online-only

**12.30–17.00 (по Новосибирскому времени / Novosibirsk local time,
+7 GMT)**

Модератор – канд. ист. наук, доцент А. С. Шмакова

**Moderator – candidate of sciences in history, assistant professor
Shmakova Anna S.**

12.30 Пластун Владимир Никитович (*НГУ, Новосибирск*). Пути к миру в Афганистане: возможности и трудности.

Plastun Vladimir N. (*NSU, Novosibirsk*). Afghan Peace Process: Perspectives and Challenges.

12.48 Подалко Петр Эдуардович (*Университет Аояма Гакуин, Япония*). «Забытый герой»: Генерал Н.Н.Муравьев и русская дипломатия XIX века.

Podalko Petr E. (*Aoyama Gakuin University, Japan*). “Forgotten Hero”: General N.N. Muravyov and Russian Diplomacy of the 19th Century.

13.06 Зайцев Андрей Алексеевич (*ННГУ, Нижний Новгород*). Связь политических династий стран Южной Азии постколониального периода с возглавляемыми ими политическими партиями.

Zaitsev Andrey A. (*UNN, Nizhny Novgorod*). Relationship between the Political Dynasties of the South Asian Postcolonial Countries and the Political Parties Headed by Them.

13.24 Кривошеева Мария Васильевна, Матросов Валерий Анатольевич (*НИУ ВШЭ, Москва*). Диковинные народы дальних земель в трактате Закарии аль-Казвини.

Krivosheeva Maria V., Matrosov Valery A. (*HSE, Moscow*). The Outlandish Peoples of Faraway Lands in the Treatise of Zakariya al-Qazwini.

13.42 Мещерина Кира Владимировна (*НИУ ВШЭ, Москва*). Кризис в Ливане. Причины и последствия взрыва в морском порту Бейрута: оценки и мнения.

Meshcherina Kira V. (*HSE, Moscow*). Crisis in Lebanon. Causes and Consequences of the Explosion in the Seaport of Beirut: Appraisals and Opinions.

14.00 Кузнецова-Фетисова Марина Евгеньевна (*ИБ РАН, Москва*), **Dr. Krisztina K. Hoppal** (*Hungarian Academy of Sciences, Венгрия*). Скифский звериный стиль в коллекции графа Энё Зичи в собрании музея им. Ференца Хоппа (Будапешт, Венгрия).

Kuznetsova-Fetisova Marina E. (*Institute of Oriental Studies RAS, Moscow*), **Dr. Krisztina K. Hoppal** (*Hungarian Academy of Sciences, Hungary*). Scythian Animal-Style Items in the Collection of Count Enyo Zichy in the Collection of the Ferenc Hopp Museum of Asiatic Arts (Budapest, Hungary).

14.18 Раванди-Фадаи Лана Меджидовна (*ИБ РАН, РГГУ, Москва*). Этноконфессиональные меньшинства Ирана (вопросы религиозно-культурной жизни и общественных отношений).

Ravandi-Fadai Lana M. (*Institute of Oriental Studies, Russian State University for the Humanities, Moscow*). Ethno-Confessional Minorities of Iran (Issues of Religious and Cultural Life and Social Relations).

14.36–15.05 – кофе-брейк / coffee break

15.05 Саенко Артём Витальевич (*НИУ ВШЭ, Москва*). Актуальность проблемы положения сирийских беженцев в свете политического и экономического кризиса в Ливане.

Saenko Artyom V. (*HSE University, Moscow*). Situation of Syrian Refugees in the Light of the Political and Economic Crisis in Lebanon: Contemporary Challenge.

15.23 Филиппов Сергей Иванович (*НГУ, Новосибирск*). Феномен «бегства» советских элит в ряды оппозиции в конце 1980-х. – начале 1990-х гг. (на материале Латвии и Казахстана).

Filippov Sergey I. (*NSU, Novosibirsk*). The Phenomenon of the "Flight" of the Soviet Elites into the Opposition Camp in the Late 1980s - Early 1990s (Based on the Material of Latvia and Kazakhstan).

15.41 Филин Никита Александрович, Кокликов Владимир Олегович (*РГГУ, Москва*). Напряжение в ирано-американских отношениях сразу после Исламской революции.

Filin Nikita A., Koklikov Vladimir O. (*Russian State University for the Humanities, Moscow*). Tensions between the U.S. and Iran in the Immediate Aftermath of the Islamic Revolution.

15.59 Шмакова Анна Сергеевна (*НИУ ВШЭ, Москва*). Современное изобразительное искусство Ирана как отражение новой национальной идентичности иранцев.

Shmakova Anna S. (*HSE University, Moscow*). Contemporary Visual Arts of Iran as a Reflection of the New National Identity of Iranians.

16.17 Шерстюков Сергей Андреевич (*НИУ ВШЭ, Москва*). «Призрак халифата»: Великобритания, Турция и пост османский Ближний Восток в 1930-е гг.

Sherstyukov Sergey A. (*HSE University, Moscow*). The "Ghost of the Caliphate": Britain, Turkey, and the Post-Ottoman Middle East in the 1930s.

16.35 Паленко Михаил Сергеевич (*Независимый исследователь, Москва*). Рецензия: С. А. Торпе «Традиционные африканские религии. введение» (1991).

Palenko Mikhail S. (*Independent researcher, Moscow*). Review on "Traditional African Religions. Introduction"(1991) by S. A. Torpe.

16.53–17.00 – подведение итогов работы секции / closing remarks

СЕКЦИЯ КУЛЬТУРА, ИСТОРИЯ И МЕЖДУНАРОДНЫЕ ОТНОШЕНИЯ СТРАН ДАЛЬНЕГО ВОСТОКА

SECTION

CULTURE, HISTORY AND INTERNATIONAL RELATIONS OF THE FAR EASTERN COUNTRIES

Пятница, 30 октября / Friday, October 30

Аудитория 2212 / Classroom 2212

**12.30–17.20 (по Новосибирскому времени / Novosibirsk local time,
+7 GMT)**

Модератор - д-р ист. наук, проф. Е. Э. Войтишек

Moderator – doctor of sciences in history, professor Voytishek Elena E.

12.30 Азаренко Юлия Анатольевна (*НГУ, Новосибирск*),
Кудинова Мария Андреевна (*НГУ, Новосибирск; Пекинский
университет, Пекин*). 40 лет педагогической деятельности профессора
С. А. Комиссарова.

Azarenko Yulia A. (*NSU, Novosibirsk*), **Kudinova Maria A.**
(*NSU, Novosibirsk; Peking University, Beijing*). On 40th Anniversary of
Pedagogical Activity of Prof. Sergey A. Komissarov.

12.48 Комиссаров Сергей Александрович (*НГУ, Новосибирск*).
Ваская ирредента.

Komissarov Sergey A. (*NSU, Novosibirsk*). Irredenta of the Wa People.

13.06 Варенов Андрей Васильевич (*НГУ, Новосибирск*). Сопоставление писаницы с реки Муданьцзян в Китае и погребальных росписей Когурё.

Varenov Andrey V. (*NSU, Novosibirsk*). Comparison of the Rock Art from the Mudanjiang River in China and the Funerary Paintings on the Walls of the Goguryeo Burial Chambers.

13.24 Ахметов Владимир Владимирович (*НГУ, Новосибирск*). Некоторые особенности бохайской погребальной обрядности (по материалам раскопок могильника Шаньцзюйцзы).

Akhmetov Vladimir V. (*NSU, Novosibirsk*). Some Features of the Bohai Funeral Rituals (Based on Materials from the Excavations of the Shanjuizi Burial Ground).

13.42 Дацышен Владимир Григорьевич (*СФУ, Красноярск*). Новосибирск и советско-японское сотрудничество во второй половине XX в.

Datsyshen Vladimir G. (*SFU, Krasnoyarsk*). Novosibirsk and Soviet-Japanese Cooperation in the Second Half of the 20th Century.

14.00 Маслов Алексей Александрович (*ИДВ, Москва*). Матрицы традиционной политической культуры Китая в современной китайской модели мира.

Maslov Alexey A. (*IFES, Moscow*). Matrices of the Traditional Political Culture in the Modern Chinese Model of the World.

14.18–14.50 – кофе-брейк / coffee break

14.50 Булгаков Сергей Александрович (*АлтГУ, Барнаул*). Формирование топливно-энергетической промышленности в провинции Шэньси (1980–1990-е гг.).

Bulgakov Sergey A. (*ASU, Barnaul*). Development of the Fuel and Energy Sector in Shaanxi Province (1980–1990s).

15.08 Глазунов Дмитрий Александрович, Кеслер Александр Владимирович, Галушкин Захар Максимович (*АлтГУ, Барнаул*). Англоязычная историография Синьцзянского производственно-строительного корпуса.

Glazunov Dmitriy A., Kesler Alexander V., Galushkin Zakhar Maksimovich (*ASU, Barnaul*). Historiography in English Language of the Xinjiang Production and Construction Corps.

15.26 Макеева Светлана Борисовна (*ИСПИ ФНИСЦ РАН, Москва*). Социально-экономические преобразования в пространственном развитии КНР в период с конца 1970 до начала 1990-х гг.

Makeeva Svetlana B. (*ISPR FCTAS RAS, Moscow*). Social and Economic Transformations in the Spatial Development of the PRC in the Late 1970 – Early 1990s.

15.44 Филиппов Александр Викторович (*СПбГУ, Санкт-Петербург*). Подход к обзору основных учебных пособий и обзоров по истории Японии в российской историографии.

Philippov Alexander V. (*SPbU, Saint Petersburg*). An Approach to a Survey of Basic Manuals and Reviews on Japanese History in Russian Historiography.

16.02 Войтишек Елена Эдмундовна, Речкалова Анастасия Александровна, Ильина Александра Михайловна, Кумпол Татьяна Анатольевна (*НГУ, Новосибирск*). Предметы роскоши как социальный маркер средневекового японского общества: новый взгляд на проблему «закрытости» Японии.

Voytishek Elena E., Rechkalova Anastasia A., Ilina Aleksandra M., Kumpol Tatiana A. (*NSU, Novosibirsk*). Luxury Goods as a Social Marker of Medieval Japanese Society: a New Perspective on the Problem of “Inward Turn” of Japan.

16.20 Кузовков Максим Андреевич (*НГУ, Новосибирск*). Влияние пандемии COVID-19 на положение иностранных специалистов в Японии.

Kuzovkov Maxim A. (*NSU, Novosibirsk*). Impact of the COVID-19 on the Situation of Migrant Frontline Workers in Japan.

16.38 Смолкина Елизавета Борисовна (*НГУ, Новосибирск*). Особенности современной японской керамики Кутани (на примере мастеров Исокити).

Smolkina Elizaveta B. (*NSU, Novosibirsk*). Features of Modern Japanese Kutani Ceramics (on the Example of the Isokichi Ceramic Artists).

16.56 Рассолова Дарья Вячеславовна (*НГУ, Новосибирск*). Традиционные виды спорта неханьских этносов КНР (на примере состязаний монголов, уйгуров и тибетцев).

Rassolova Daria V. (*NSU, Novosibirsk*). Traditional Sports of Non-Han Ethnic Groups in the PRC (Based on the Materials of the Competitions of Mongols, Uighurs and Tibetans).

17.14–17.20 – подведение итогов работы секции / closing remarks

Контактная информация:

Председатель программного комитета: Войтишек Елена
Эдмундовна

Ответственный секретарь оргкомитета: Щеглова Наталья Егоровна

Адрес: 630090, г.Новосибирск, ул. Пирогова 1, каб. 2211

Телефон: +7 (383) 363 4237, +7 913 752 93 75

Электронный адрес: vostok.conference@nsu.ru; orient@lab.nsu.ru

Сайт:

<https://www.nsu.ru/n/humanities-institute/research/events/2020-east/index.php>

Contact Information:

Program Committee Chairman: Elena E. Voytishek

Executive Officer of the Organizing Committee: Shcheglova Natalia
Egorovna

Address: 630090, Novosibirsk, 1 Pirogova st., office 2211

Phone: +7 (383) 363 4237, +7 913 752 93 75

Email: vostok.conference@nsu.ru; orient@lab.nsu.ru

Website:

<https://www.nsu.ru/n/humanities-institute/research/events/2020-east/index.php>